
Som dere nå vet, er det begrenset produksjon  
av grønnsaksfrø i Norge. 

Hvis/når man skal øke frøproduksjonen, hva vil 
dere begynne med? Hvilke kriterier er viktigst? 
Det vi spiser mest av? Det som er dyrest? 
Det vi importerer mest av? Det som gir flest 
kalorier? Det som smaker best? Det vi har spesielt 
gode forutsetninger for i Norge? Det vi fort kan 
komme opp i frøvolum på? Det som ikke lett 
krysser seg? En kombinasjon av flere av disse? 
Andre kriterier? Hva velger dere, og hvorfor? 

Diskuter i treergruppene og så i plenum. 
 
Skriv gjerne en tekst hvor dere argumenterer for økt 
norsk frøproduksjon.  

Aktuelle kompetansemål

VG3 Gartenernæring
• Felles programfag skal fremme yrkeskompetanse 

med fokus på utvikling og omstilling i lys av 
nasjonale og internasjonale endringer.

Plantebruk:
• beskrive bruk av planter og planteprodukter  

i et historisk perspektiv og vurdere potensialet 
for bearbeiding og videreforedling 

• gjøre rede for kulturplanters betydning som 
næringsmiddel, medisin og smaksopplevelse 

VG3 Landbruk
• (...) Felles programfag skal vektlegge bærekraftig 

forvaltning og sammenhenger mellom ulike 
typer landbruksproduksjon, ressursgrunnlag, 
ressursforvaltning og økonomisk utbytte. (…)

Etterarbeid til undervisnings opplegget Plantearven

Undervisningsopplegget er utviklet av Vitenparken  
i samarbeid med Norsk Bruksgenbank.  

Den utviklingsrettede
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